
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 29.04.2020, orele 14,00 

 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta ordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Căminul Cultural Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.70 
din data de 23.04.2020, la care a participat un numar de 11 consilieri locali și 
dl.Stanciu Gheorghe-delegatul sătesc . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri, astăzi având în vedere precizările  art.50 din Decretul nr.196/2020 
al Președintelui României și a Ordonațelor militare pentru situația de urgență, 
pentru a evita pe cât posibil contactul direct între persoane, am ales să facem 
ședința de consiliul local la Căminul Cultural, unde putem păstra distanța de 2 
metri între pesoane, avem măsti și mănuși . 

 Doamna secretară supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, 
care se aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 
 Președinte de ședintă a fost ales domnul Birlodeanu Constantin Adrian. 
 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 

1.Proiect de hotărâre privind  aprobarea impozitelor și taxelor 
locale pe anul 2021 - inițiator primar Radu Gheorghe 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de executie al 
bugetului local pe trimestrul I 2020- inițiator primar Radu Gheorghe 

3.Proiect de hotărâre privind prima rectificare a bugetului local 
pe anul 2020- inițiator primar Radu Gheorghe 

4.Proiect de hotărâre privind modificarea art.1, alin.(1) din HCL 
nr.55/2019 privind propunerea schimbării destinației unui imobil 
(clădire+teren) aparținând domeniului public al comunei Cătina, din 
imobil cu destinația de unitate de invățămant în imobil pentru 
desfășurarea unei activități de protecție social pe o perioadă de 5 ani  
- inițiator primar Radu Gheorghe 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Local de Acțiune 
privind incluzinea minorităților rome și a Planului de Măsuri pentru 
aplicarea Programului local de acțiune în conformitate cu Strategia 
Guvernului Romăniei de incluzine a cetațenilor romani apaținând 
minorităților romilor pentru perioada 2020-2021 - inițiator primar 
Radu Gheorghe 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării lucrărilor de 
„Revizie la iluminat public” - inițiator primar Radu Gheorghe 
 7.Raport privind starea economică, socială și de mediu a comunei 
Cătina în anul 2019 – prezintă primar Radu Gheorghe . 
 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 
 Dl. Primar am rugamintea ca dumneavostră să stabiliți regulamentul de 
lucru al dvs. să fiți de acord cu o propoziție în care să se stipuleze că Consiliul 
local se întanlește respectând distanța, masca și mănușile, datorită stării de 
urgență vă propun ca într-o sedință extraordinară să completăm lista de 
investiții cu forajul, o să le discutam atunci . 
 



 
1.Proiect de hotărâre privind  aprobarea impozitelor și taxelor 

locale pe anul 2021 
 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare :referitor la impozitele și 
taxele pe anul viitor am indexat cu rata inflației conform legii . 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 

 Dl. Preda Ion: vă propun un amendament la proiectul de hotarare 
conform art.485, persoanele cu handicap să fie scutite de taxele speciale 
inclusiv taxa de salubritate . 
 Dl. Presedinte de sedinta supune la vot amendanetul d-lui Preda Ion 
care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 Dl. Președinte am vazut la unele comune că banii pentru ziua comunei 
au fost redistribuiți de  unii primari care au hotărât să cumpere tablete la copiii 
de la școală din acești bani . 
 Dl. Contabil : nu avem bani pinși în buget pentru ziua comunei . 
 Dl. Primar : singurele sponsorizări pentru consiliul local sunt pentru 
activități culturale, nu am prins nici un ban pentru ziua comunei, pentru copii 
Inspectoratul Școlar a transmis către noi să gasim modalități de ajutor pentru 
școală, trebuie să gasim posibilitatea ca participare dar ca acoperire nu avem 
bani . 
 Dl. Preda : pentru cei cu posibilități reduse . 

Dl. Președinte de ședință nefiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărâre inclusiv cu propunerea d-lui Preda, care se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de executie al 

bugetului local pe trimestrul I 2020 
 

Dl.primar dă citire referatului de aprobare : a-ți văzut încasările de pe 
trimestrul I 2020. 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Paraschiv Ion : nu avem ce să spunem în primul trimestru este bine. 
Președinte de ședință nefiind discuți supune la vot proiectul de hotărâre, 

care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
3.Proiect de hotărâre privind prima rectificare a bugetului local 

pe anul 2020 
 
Dl.primar dă citire referatului de aprobare :am primit suma de 15 mii 

pentru Covid . 
Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nefiind discutii supune la vot proiectul de 

hotărăre, care se aprobă cu 11 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre privind modificarea art.1, alin.(1) din HCL 

nr.55/2019 privind propunerea schimbării destinației unui imobil 
(clădire+teren) aparținând domeniului public al comunei Cătina, din 



imobil cu destinația de unitate de invățămant în imobil pentru 
desfășurarea unei activități de protecție social pe o perioadă de 5 ani   

 
Dl.primar dă citire referatului de aprobare : a fost o mică erore la 

suprafață. 
Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărăre, care se 

aprobă cu 11 voturi pentru .   
  
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Local de Acțiune 

privind incluzinea minorităților rome și a Planului de Măsuri pentru 
aplicarea Programului local de acțiune în conformitate cu Strategia 
Guvernului Romăniei de incluzine a cetațenilor romani apaținând 
minorităților romilor pentru perioada 2020-2021 

Dl.primar dă citire referatului de aprobare : referitor la acest Plan știi că 
îl aprobăm în fiecare an . 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Stanciu Gheorghe : nu avem iluminat public, nu avem apă. 
Dl. Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărăre, care se 

aprobă cu 11 voturi pentru .   
 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării lucrărilor de 

„Revizie la iluminat public” 
 
Dl.primar dă citire referatului de aprobare : acest punct de pe ordinea 

de zi era de întocmire documentație, publicarea pe SEAP și încheierea 
contractului, este o greșeală-reparațiile nu sunt investiții, este dat drumul la 
toată documentația, dar nu am putut să fac nimic, trebuia urgentată ședinta, 
nu să urgentăm boala și la Zeletin știm că avem probleme, seara  avem 
aproape o ora și cheltuim degeaba și injurăturile le ia Radu, nici o mișcare nu 
se face fără consiliul local. 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil. 
Dl. Stanciu Gheorghe : eu v-am informat de Zeletin nu avem iluminat . 
Dl. Presedinte :  la Zeletin a fost tot timpul iluminat public . 
Dl. Primar : s-a legat cineva la iluminatul public si apoi s-a desfăcut . 
Dl. Paraschiv Ion : este iluminat public de dimenață până seara la orele 

22.00, deci merg tot timpul, dar suma de 300 este foarte, foarte mult, să 
băgăm acestă sumă să facem un puț forat pe Valea Catinei și în decembrie i-
am mai dat 500 . 

Dl. Primar : daca a-ti vazut și devizul, lucrarea este pe 2 etape, puteți și 
renunța la tot, dar sunt case sau grupuri de case care nu au lumină, să le 
analizăm  pe cele urgente, prețurile sunt foarte mari la materiale . 

Dl. Presedinte : nu suntem noi specialiști să împarțim acești bani, dacă 
nu-i dăm nici lucrările nu vor fi  făcute și lumea va fii nemulțumită. 

Dl. Primar : discutam luna viitoare ca s-a facut din aceste lucrări și 
pentru comisia de recepție delegați un reprezentant dintre dumneavoastră pe 
cine vreți . 



Dl. Paraschiv : nu am spus să nu facem, sa-i mai amânăm puțin, dar 
este secetă-stiți că am stat fără lumina atât timp, dar trebuie să facem un puț 
pe Valea Catinei . 

Dl. Primar : forajul este prins pe Valea Cătinei, nu sunt de acord să nu 
fac iluminatul public. 

Dl. Președinte : domnul Paraschiv are și dânsul dreptate, au fost ani fără 
iluminat public, dar și domnul primar are deptate. 

Dl. Străchinescu Vasile : nu avem apa pe Cătun, s-a facut investiția 
degeaba . 

Dl. Negoita Gheorghe : s-a consumat în 24 de ore 32 mc de apă . 
Dl. Primar : vreți să mergeți la apă cu mine domnule Stărchinescu ? 
Dl. Preda : în Moara Enică udă toată lumea, au bazine, să se pună 

apometre, să se amendeze oamenii, am spus de anul trecut să dăm apa la 
Apa Nova, nu avem apă de 3 zile . 

Dl. Negoita : apa în bazin am fost si era deasupa sorbului . 
Dl. Primar : am fost la bazin si alaltăseara bazinul era plin și ieri 

dimineață era gol. 
Dl. Presedinte : singura soluție ar fi puțurile de foraj. 
Dl. Primar: o să faceti parte din comisia de recepție. 
Dl. Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărăre, care se 

aprobă cu 11 voturi pentru .   
 
7.Raport privind starea economică, socială și de mediu a comunei 

Cătina în anul 2019 
Dl primar da citire raportului privind stare economică, socială și de 

mediu a comunei Cătina în anul 2019 . 
Dl. Primar : când credeți că ne putem întânli pentru lista de investiții 

pentru un puț, acest cămin sții avem proiect depus la CNI  de 3 ani și 
jumatate , așa cum stăm și cu asfaltul pe Valea Cătinei . 

Dl. Coman Gheorghe- dimineața la prima oră . 
Dl. Primar : voi venii cu una din probleme joia viitoare- pe 7 mai să 

facem sedința, noi am început în regie proprie să facem niște lucrări, am luat 
stații de clorinare acum un an de zile, am facut lucrări de amenajare  cu 416, 
vă propun să discutăm problema investițiilor la Cătina, calitatea apei este 
pușcărie . 

Dl președinte de ședintă declara închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
       BIRLODEANU ADRIAN                                  DIACONU DORINA 


